
NOVICE IZ
KRAJEVNIH
SKUPNOSTI

BIZOVIK
- Meseca avgusta je bilo treba zaradi

suše poglobiti črpališče. To so uspešno
opravili člani GD Bizovik in član komu-
nalne komisije pri svetu KS. zadolžen za
vodovod, za kar se vsem iskreno zahvalju-
jemo.

- Strugo Bizoviškega potoka si je avgu-
sta ogledala - na intervencijo K.S - rečno-
nadzorna služba Republiške direkcije za
varstvo okolja in urejanje voda. Ugotovila
je, da je struga v spodnjem toku močno
zaraščena in na nekaterih mestih zasuta
(gradbeni material, odpadki), na daljšem
odseku pa je nekdo posekal obrežno vege-
tacijo, veje dreves pa zmetal v strugo.
S tem je seveda povzročil zmanjšanje pre-
točne sposobnosti potoka. Vprašanje je,
kdo to počne?!

- Septembra bomo na otroškem igrišču
v ŠRC položili lesene impregnirane tla-
kovce pri gugalnici in toboganu, tako da
ob deževju ne bo več luž. Veseli bodo
predvsem starši otrok, saj se z igrišča ne
bodo več vračali mokri in blatni, pa še
denar za pralni prašek bo prthranjen.

- Na sedežu KS je v času uiadnih ur
javno razgrnjen osnutek programske zas-
nove za vzhodno avtocesto. Njen vpliv bo
dodobra spremenil življenjske razmere.
Če si dokumentov še niste ogledali, imate
še čas do 15. 10. 93.

DOLSKO
- Končno je zagotovljena večja varnost

v prometu na križišču v Dolskem z Zasav-
sko cesto. Postavljeni so »ležeči« policaji,
pločnik in prehod za pešce, vendar si kra-
jani še vedno želijo podhod ali semafor.

- Obljubljeno je asfaltiranje poti do
cerkve, tako da bo pot k maši in drugim
obredom prijetnejša.

- Dela na vodovodu Dolsko-Laze so že
tako daleč. da bodo kmalu vsi zainteresi-
rani dobili vodo.

- V oktobru bo treba biti pozoren na
plakate, ki bodo vabili na ogled zanimive
in razigrane komedije. Gostovalobo ama-
tersko gledališče z Dolenjskega.

- V Dolskera je v prvi razred vpisanih
še za en razrcd več prvčkov kot doslej.
Čestitamo in se dajemo za vzgledl

- Na krajane, ki imajo zemljišča ob
manjših potokih in hudournikih, apeli-
ramo, naj se dobijo in sami očistijo stpjge,
da ne bo kaj narobe ob jesenskem deževju.

- V Vinjah bodo obnovili mrliške ve-
žice.

DUŠAN KVEDER-TOMAŽ
- V Objektu jarškega vrtca naj bi bila

(in lahko bi že bila!) zdravstvena postaja,
a je, žal, še ni. Pridobivanje lokacijske in
gradbene dokumentacije je v postopku
(že!) od februarja 93.

- Gradisu je bil 25. 5. '93 vročen dopis
občinskega sekretariata za urbanizem in
varstvo okolja. s katerim je bila potrjena
pravnomočnost lokacijskega dovoljenja za
gradnjo poslovno-stanovanjskega in "PTT
objekta v Novih Jaršah. Istega dne je pred-
stavnik Gradisa dobil nalogo, da v roku
14-ih dni pripravi nov terminski plan (za-
četka in konca) gradnje omenjenega ob-
jekta. Gradis tega dokumenta ni posredo-
val Krajevni skupnosti. Bojim se, da
v Gradisu ni nihče prebral lokacijskega
dovoljenja, ki na 10. strani pravi takole:
»O aktivnosti v zvezi z nadaljnjimi po-
stopki izdaje dovoljenj za predmetno grad-

njo ter o gradnji sami, bo Krajevna skup-
nost obveščena, že zaradi tega, da bo
ustrezne informacije posredovala svojim
krajanom. ki se za to gradnjo iz različnih
razlogov zanimajo.« Če je lokacijsko do-
voljenje dokument, ki ga je treba spošto-
vati, žal ni razumljivo. da KS od Gradisa
ne dobiva nikakršnih informacij. Zaradi
tega seveda krajanom nima česa posredo-
vati, pa naj jih gradnja še tako zanima.

KODEUEVO
- KS je s svojimi lastnimi sredstvi izpe-

ljala obnovitvena dela na otroških igriščih
in peskovnikih.

- Jeseni bodo na sedežu KS za krajane
znova na voljo brezplačni pravni nasveti.

- Obnovljen je bil del strehe KS, prav-
zaprav polovica, ker je zamakalo.

- Na področju obrambe ni nič novega,
le glasbena skupina mladih navdušencev
bo del javnega zaklonišča uporabljala za
vaje.

MOSTE-SELO
- Uprava Ljubljanskih tržnic, oziroma

njihov direktor g. Miro Košir, je natančno
prisluhnila pripombam in predlogom kra-
janov, ki so jih imeli glede Tržnice Moste.
Na pogovoru so sodelovali tudi g. Jože
Bevec, predsednik zbora KS naše občine,
g. Danilo Jurca in ga. Darja Gogala, oba
delegata v istem zboru. Pogovor je obrodil
sadove, saj je velika večina nevšečnosti že
odpravljena. Nekaj pa jih bo v sklopu
z drugimi zadevami in v odvisnosti od fi-
nančnih sredstev.

- V prvi polovici septembra sta na ob-
čini potekala obravnava in ogled doku-
mentov za izdajo lokacijskega dovoljenja
za sistem kabelske televizije podjetju Sa.
Te.Ing. No, čeprav je že skoraj vse nare-
jeno, je vendarle lepo slišati, da si vsaj eno
podjetje prizadeva legalizirati tudi svojo
dejavnost.

NOVE FUŽINE
- Delavci podjetja »Dom občanov« so

letos trikrat pokosili travo, obrezali gr-
movja, prebarvali klopi in igrala, na novo
označili parkirišča, dvakrat tedensko pa
pobirajo odpadke po soseski. KS, ki je
ustanoviteljica podjetja. je deležna pohval
številnih krajanov, saj je soseska lepša kot
pred leti. Lastniki različnih lokalov pa ne
kažejo dovolj posluha za urejeno in čisto
okolje, saj se nikakor ne morejo odločiti za
pristop k skupni koraunalni službi. Najbrž
so pozabili, da med dobre poslovne po-
teze, ki pnvabljajo kupce, soiii tudi urejen
videz okolice. Kupci pa ravnajo, kot se
navadijo.

- V KS se z veseljem ugotavljajo, da so
občinski upravni organi precej uspešno iz-
peljali akcijo ureditve gostinskih vrtov in
njihovih meja. za kar se jim zahvaljujemo.
Zal pa je še vedno nekaj gostincev, ki se na
vse skupaj požvižgajo.

- Zahvala gre Elektru Ljubljana, ki je
po številnih urgencah vendarle popravilo
zelenico, ki jo je razkopalo ob bloku Pot
na Fužine 1-3-5. Graja pa je namenjena
podjetju Sa.Te.Ing., ki je razkopavalo
med bloki na Brodarjevem trgu 1 in 3, saj
čaka, da bo razkopanine pokril sneg ali kaj
drugega.

- Sredi julija je hila, v KS lokacijska
obravnava u novem bencinskem servisu ob
Zaloški. Investitor zagotavlja, da objekt
ne bo onesnaževal okolja.

- Konec avgusta in v začetku septembra
je bilo posekano drevje vzdolž Ljubljanice.
Po poizvedovanju je KS dognala, da so to
storili delavci Hidrotehnike, ki so brž za-
gotovili, da so sekali tista drevesa. ki bi
ogrožala pretočnost reke ob vetjih jesen-
skih in spomladanskih nalivih. Zmanjšali
so torej možnost poplav.

- V že večkrat najavljeni poslanski pi-
sarni dela zaenkrat le poslanec dr. Lev
Kreft, ki je dosegljiv vsak ponedeljek ud
13. do 15. ute.

- Prometna anarhija, ki je iz dneva
v dan hujša, je doživela le preimenovanje
svojega nahajališča. Marinkov trg se je
preimenoval v Rusjanov trg, promet pa se
je še poslabšal. Stanovalci se sprašujejo,
koliko žrtev bo tokrat potrebnih, da se bo
stanje uredilo.

NOVO POUE
- Krajane obveščamo. da je končana

gradnja kabelsko-razdelilnega sistema,
septembra bo predvidoma tehnični prev-
zem. Znova opozarjamo tudi na oddajanje
programa na internem kanalu (K 88-89),
na katerem posredujeta Novo Polje in Za-
dobrova-Sneberje interne informacije, ki
vas zanimajo. Priporočamo občasno
spremljanje tega kanala. saj bo posredoval
podatke o bližnji oziroma že potekajoči
javni razgrnitvi dokumentacije o vzhodni
obvoznici.

- Še to: vsi, ki se na sistem še niste
naročili, a bi to želeli, pokličite KS ali
Rading.

POUE
- Delo Društva upokojencev tudi med

dopusti ni zamrlo. Za člane je bilo priprav-
ljeno nadvse prijetno srečanje v Gostinci.
Ves čas je bilo poskrbljeno tudi za izlete
po vsej domovini. Vabijo nove člane, da se
pridružijo. Uradne ure so ob sredah po-
poldne v krajevni skupnosti Polje. Društvo
upokojencev vodi novi predsednik, go-
spod Dušan Kink.

- Obljubljeno je, da bo še to jesen pro-
met po Rjavi cesti bolj varen. Postavljeni
bodo omejevalci hitrosti oziroma grbine.

- Policisti so se na začetek novega šol-
skega leta dobro pripravili in za varnost
otrok dobro poskrbeli, za kar se KS lepo
zahvaljuje.

ŠMARTNO OB SAVI
- Nova pridobitev v zadnjem času je

asfalt na dveh cestah v stanovanjskem pre-
delu, na Obrijski in Kloštrski poti. Investi-
tor je bila občina Ljubljana Moste-Polje.

- V Obrijah so krajani tudi sami finan-
cirali asfaltiranje dovozne poti. Pri tem jim
je pomagala tudi KS in sicer s 100.000,00
SIT.

- Naša občina si kJjub izrednim teža-
vam in finančnim problemom prizadeva,
da bi čimveč poti asfaltirala, zato ima zdaj
za naš konec v načrtu kar štiri poti.

Z A D V O R

- Začela se je gradnja pošte in ATC
pred vrtcem.

- Občina je obljubila, da bo jeseni za-
čela asfaltiranje Mareške poti, cest v Za-
vršje in v Šentpavlu in Aličeve ulice.

- V programu za letos sta tudi pločnika
ob Sostrski cesti (od Ceste II. grupe odre-
dov do Litijske po desni strani) in Cesti II.
grupe odredov (od zadružnega doma do
pošte po desni strani) ter gradnja pločnika
hkrati z rekonstrukcijo Ceste 13. julija (od
Litijske do II. grupe odredov po desni
strani). Pločniki bodo speljani po občin-
skem zemljišču, tako da odstopi zemljišč
ne bodo potrebni, ampak le soglasja za
motenje posesti. Za rekonstrukcijo Ceste
3. julija pa so predvideni odstopi zemljišč.

- Krajani Podlipoglava bodo vabljeni
na kandidacijski zbor volilcev, da bodo
predldgali člane oz. kandidate za člana
Sveta KS (dosedanji se je odselil). Člana
bodo krajani volili tajno in neposredno.

ZELENA JAMA

- Končana je druga faza plinifikacije.
- Tajništvo KS se pospešeno pripravlja

na obravnavo lokalne samouprave in
uprave. K temu vabi tudi mesto, ki je vsem
KS-jem posredovalo dva barvna zemlje-
vida Ljubljane in okolice na formatu A4

ter predlog teritorialne opredelitve mesta,
ki je nepodpisan. To naj bi bilo podlaga za
sklic zborov krajanov. Zdi se, kakor da bi
mesto močno podcenjevalo svoje meš-
čane. Predlaga celo sklic zborov volilcev,
kar pa že ne sodi več v pristojnost krajev-
nih skupnosti. ki niti nimajo seznam volil-
cev.

Zbrala, dopolnila in
uredila KS

Moste - Selo


